



Närvarande: Bo Melvås, Caroline Mollmyr, Herbert Eriksson, Emil Larsson, Anders Glemfelt, Sauli Hakkarainen, Gunnar Andreasson, Linda Claesson

### **§1 Mötet öppnas**

### **§2 Föregående protokoll**

- Anders undersöker med Borås stad angående delbetalning av bomsystemet.
- Sauli kollar med skolan angående sarg.
- Kolla upp om batterier till brandsystemet är bytta.
- Kylning av Allhallen, frågan kvarstår.
- Övrigt åtgärdat.

### **§3 Ekonomi**

- Ekonomin är god

### **§4 Uthyrning och arrangemang**

- Skolan kommer att låna Allhallen under skolavslutningen om det blir dåligt väder.
- Det flyter på. Årliga arrangemang är redan inbokade.
- Yvonne kontaktar den förening som ansvarar för storstädningen i höst för att boka in datum.
- BIF och drillen kommer att nyttja hallen även under sommaren.

### **§5 Gymmet**

- Fråga har kommit från Equmenia kring möjlighet för asylsökande att nyttja gymmet. De har oftast behov av kortare period. Förslaget är att Equmenia har ansvar för 3 gymbrickor, kostnad 200 kr/månad + deposition, som de säkerställer att rätt person kan nyttja.

### **§6 Städning i sommar**

- Tömma papperskorgarna i gymmet och hallen, kolla över toalett, kolla över hallen, städa vid behov. 2 ggr/vecka.
- V 26 Gunnar
- V 27 Caroline
- V 28 Anders
- V 29 Linda
- V 30 Bosse
- V 31 Emil
- V 32 Herbert

### **§7 Målning utvändigt**

- Vi beslutar att Veteranpoolen får uppdraget att måla om Allhallen. Inför uppstart kommer vi ha ytterligare möte 20/6 för att klargöra vad som ska göras, eventuell dubbelstrykning på vissa områden.

#### **§8 Övrigt**

- Försäkringsfrågan kring trasigt fönster är klart.
- Vi har haft besök av Bredareds IF som önskade information om vår hall inför deras renovering av hall.
- Vi ska uppdatera hemsidan med namn och bild på styrelsen.

#### **§9 Nästa möte**

- 17 september kl 18.30 i Allhallen. Mattias ansvarar för fika.